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ACTA SESSIÓ DE LA COMISSIÓ PERMANENT DEL CONSELL DE POBLE DE LA 
BATLLÒRIA 2019-2023. 
 
Data: 21 de setembre de 2021 -  20.00 hores 
 
Lloc: Unió Batllorienca 
 
Assistents: Anaïs Medina (presidenta);Antoni Comajuan; Jordi Gómez; Jordi Raig; Joan 
Ridorsa; Verònica Díaz; Quim Colominas (Secretaria).  
S’excusen: Agustín Móñiz; Núria Ferré; Jordi Prat. 
 
La presidenta, Anaïs Medina, obre la sessió quan són les 20.00 hores, amb l’ordre del dia a 
tractar següent: 
 
Ordre del dia: 
  

1. Aprovació si s’escau, de l’acta de la sessió anterior. 
2. Informació, anàlisi i propostes sobre els projectes programats. 
3. Proposta de butlletí del Consell. 
4. Ponència la Batllòria: eina de seguiment del Pla de Mandat 2019-2023. Vinculació amb 

el Consell de Poble. 
5. Precs i preguntes 

 
1.Aprovació si s’escau, de l’acta de la sessió anterior. 
 
La presidenta demana a les persones assistents si tenen quelcom a dir respecte l’esborrany de 
l’acta de la sessió de 15 de juny de 2021, que s’ha tramés juntament amb la convocatòria. 
L’acta s’aprova sense observacions, per unanimitat. 
 
2. Estat dels projectes programats. 
 

• Remodelació del Parc del camí Ral: es presenta l’avantprojecte. 

• Remodelació del Parc 1 d’octubre: a punt de licitar obres 

• Centre cívic carrer Major: inici d’obres finals de setembre 

• Consultori mèdic: adjudicades les obres a empresa del municipi. Inici previst: 2a 
quinzena d’octubre. 

• Dipòsit d’aigua: encarregat projecte tècnic. Es preveu execució finals 2022. 

• Càmeres: plec de contractació en redacció. Instal·lació 2022. 
 

5, Precs i preguntes: 
 

• La presidenta planteja al Consell l’avançament de l’hora de tancament de la pista 
esportiva, per tal d’evitar vandalisme nocturn. Es veu adequat i properament s’habilitarà 
l’horari següent: 

•  

D’octubre a juny: 

De dilluns a divendres: 16.30 a 21.00 h 

Dissabtes i festius: de 8.30 a 21.00 h 

 

De juliol a inici curs escolar: 

De dilluns a divendres: 8.30 a 22.00 h 

Dissabtes i festius: de 8.30 a 22.00 h 
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• Es planteja la possibilitat d’instal·lar rètols de prohibició de circulació de patinets per la 
zona peatonal. S’acorda fer-ho properament. 
 

• Es planteja com cal actuar sobre les persones membres del Consell que no participen 
mai en les sessions. S’acorda revisar el reglament del Consell per preveure com actuar 
en aquestes situacions, atès que la versió vigent no ho fa. 
 

• Es planteja si es podria aplicar a Royal park el sistema de recollida de residu verd, 
mitjançant saques, tal com fa Gualba. S’acorda traslladar-ho a Espai públic per que es 
valori. 
 

• S’ha detectat que des dels pous de l’antiga INACSA s’emet un soroll periòdic molest 
pel veïnat. S’acorda demanar a Medi ambient que ho investigui per tal de trobar 
solucions per evitar-ho. 
 

• Es debat sobre la necessitat d’habilitar una pista esportiva, que no estigui condicionada 
per l’ús escolar de l’actual, tal com passa a Sant Celoni amb les pistes de barri. 
S’acorda treballar per valorar possibilitats d’habilitar-la (s’apunta el propi parc 1 
d’octubre; la zona a’parcament de Vall del llor; terrenys d’INACSA a tocar del camp de 
futbol...). 
 
 

3. Proposta de Butlletí del Consell. I  4. Ponència la Batllòria: eina de seguiment del Pla de 
Mandat 2019-2023. Vinculació amb el Consell de Poble. 
 
Ambdós temes no es tracten per manca de temps. 
 
 
La presidenta aixeca la sessió, a un quart de 10 del vespre. 
 
 
 
 
 
La presidenta       Per la Secretaria 
 
Anaïs Medina Terradas      Joaquim Colominas Coll 
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